

Title (en)
PROTECTIVE DEVICES FOR CANULAS.

Title (de)
KANÜLEN-SCHUTZKAPPE.

Title (fr)
DISPOSITIFS PROTECTEURS POUR CANULES.

Publication
EP 0267947 A1 19880525 (EN)

Application
EP 87903670 A 19870527

Priority
AU 615786 A 19860529

Abstract (en)
[origin: WO8707162A1] A protective device for a canula (13, 53) consists of a generally tubular sheath (10, 50) which has a slot (16, 56) extending from one end of it. The sheath (10, 50) completely covers the canula. The slot (16, 56) is wider than the outside diameter of the canula, so that the sheath can be removed from, and replaced over, the canula without the hands of the user of the canula being close to the tip of the canula. The sheath may be connected by a strap (18, 58) to a cap (20) or ring (54) which is fitted over the support for the canula.

Abstract (fr)
Un dispositif protecteur pour canules (13, 53) se compose d'une enveloppe généralement tubulaire (10, 50) ayant une fente (16, 56) s'étendant depuis l'une de ses extrémités. L'enveloppe (10, 50) recouvre complètement la canule. La fente (16, 56) est plus large que le diamètre extérieur de la canule, de telle sorte que l'enveloppe peut être retirée de la canule et replacée sur celle-ci, sans que les mains de l'utilisateur de la canule s'approchent de la pointe de la canule. L'enveloppe peut être connectée par une attache (18, 58) à un couvercle (20) ou une bague (54) disposés sur le support de la canule.

IPC 1-7
A61M 5/32

IPC 8 full level
A61M 5/32 (2006.01)

CPC (source: EP)
A61M 5/3216 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8707162A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8707162 A1 19871203; EP 0267947 A1 19880525

DOCDB simple family (application)
AU 8700153 W 19870527; EP 87903670 A 19870527